

Ref: DM/ENV-04/11 /2015

Date: 04/11/2015

تعميم رقم (2) لسنة 2015 بشأن تشغيل رحلات السفاري الصحراوية في المحميات الطبيعية في إمارة دبي

CIRCULAR NO. (2) OF 2015 CONCERNING THE OPERATION OF DESERT SAFARI TOURS IN THE PROTECTED AREAS OF THE EMIRATE OF DUBAI

Pursuant to the provisions of the Federal Law No. (24) of the year 1999 for the Protection and Development of the Environment; Local Order No. (61) of 1991 on the Environment Protection Regulations in the Emirate of Dubai, and its Executive Order; Law No. (11) of 2003 on Nature Reserves within the Emirate of Dubai; and the Decree No. (22) of 2014 Concerning the Declaration of Six (6) New Protected Areas in the Emirate of Dubai.

Dubai Municipality call up on all safari tour operators within any declared protected areas, namely, Ras Al Khor Wildlife Sanctuary, Jabal Ali Marine Sanctuary, Hatta Mountain Conservation Area, Dubai Desert Conservation Reserve, Al Marmoum Desert Conservation Reserve, Al Wohoosh Desert Conservation Reserve, Ghaf Nazwa Conservation Reserve and Jabal Nazwa Conservation Reserve, shall apply to the Environment Department, Natural Resources Conservation section and obtain the required Environmental Clearance within sixty (60) days from the date of issuance of this circular.

All concerned are required to abide to the above, in order to avoid being subjected to legal liability and/or penalty without any prior notice.

For any further information, please visit Dubai Municipality website: www.dm.gov.ae or contact Natural Resources Conservation Environment Department.

استنادا إلى القانون الاتحادي رقم (24) لسنة 1999م بشأن حماية البيئة وتنميتها في دولة الإمارات العربية المتحدة ولائحته التنفيذية؛ و الأمر المحلي رقم (61) لسنة 1991م بشأن أنظمة حماية البيئة في إمارة دبي ولائحته التنفيذية؛ والقانون رقم (11) لسنة 2003م بشأن إنشاء المحميات الطبيعية في إمارة دبي، والمرسوم رقم (22) لسنة 2014م بشأن إعلان ست (6) محميات جديدة في إمارة دبي..

تهيب بلدية دبي بجميع مشغلي رحلات السفاري داخل أي من المحميات المعلنة التالية: محمية رأس الخور للحياة الفطرية، محمية جبل على البحرية، محمية حتا الجبلية، محمية دبي الصحراوية، محمية المرموم الصحراوية، محمية الوحوش الصحراوية، محمية غاف نزوي، ومحمية جبل نزوي بضرورة التقدم إلى قسم حماية الموارد الطبيعية بإدارة البيئة من أجل استصدار تصريح بيئي، وذلك خلال مدة أقصاها (60) يوماً من تاريخ صدور هذا التعميم.

وعليه يرجى من كافة المعنيين التقيد بما ورد أعلاه، وذلك تجنباً للمساءلة القانونية و / أو فرض غرامات مالية دون إشعار مسبق.

لمزيد من المعلومات، الرجاء مراجعة الموقع الإلكتروني لبلدية دبي www.dm.gov.ae أو التواصل مع قسم حماية الموارد الطبيعية بإدارة البيئة.



Director of Environment Department
Dubai Municipality
P.O. Box: 67, Dubai, UAE.
Tel: 04 606 6819 – 04 606 6821

مدير إدارة البيئة
بلدية دبي
ص.ب. : 67 ، دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة
هاتف: 04 606 6821 – 04 606 6819

Disclaimer

The information provided on our website is for general information purposes only. While WKC endeavours to provide the most up to date and accurate information, documents and links on our website, we will not be held liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from the use any of the information provided on our website. For any queries regarding the information on our website, please contact us on enquiries@wkcgroup.com.